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L’ALCALDE ESCRIU
Escric aquestes ratlles en uns moments 
en què les informacions sobre les noves 
mesures de prevenció de la COVID-19 i la 
incògnita sobre la seva esperada eficàcia 
conviuen amb les xifres que ens arriben 
de manera constant sobre l’evolució de la 
pandèmia. Ens hem hagut d’acostumar a 
viure enmig d’aquesta incertesa i d’una 
crisi social i econòmica que està afectant 
moltes famílies, comerços, empreses i 

persones treballadores per compte propi. 
Malauradament, des del primer moment els efectes de 
la crisi també s’han fet notar al nostre municipi. Des de 
l’Ajuntament impulsarem tot allò que estigui a les nostres 
mans perquè la reactivació socioeconòmica del municipi 
sigui una realitat. Però també ens cal l’ajuda de la ciutadania. 
Fer tots els possibles per intentar frenar la pandèmia és cosa 
de totes i tots nosaltres. Per tot això, i sobretot per respecte 
a totes aquelles persones i famílies que per temes de salut 
o per problemes econòmics ho estan passant malament, 
siguem responsables i no oblidem que, en tot moment, cal el 
mans, distància i mascareta.  

Miquel Àngel Méndez 
Alcalde de Premià de Mar
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Ambulatori Urgències  93 754 77 13
Ambulatori  93 754 77 11
Atenció social i a les persones                         93 741 74 04
Biblioteca Municipal Martí Rosselló  93 751 01 45
Centre Cívic  93 752 99 90 
CESPA (recollida mobles vells i neteja)      93 751 00 96 
Correus i Telègrafs  93 752 26 93 
Deixalleria   93 751 27 66
Emergències  112 
ENDESA (avaries)                                                    800 76 07 06
Escola Municipal de Música  93 752 27 73 
Escola Bressol Municipal Els Gafarrons   93 752 35 11 
Jutjat de Pau  93 752 06 35 
Ràdio Premià de Mar 95.2 fm  93 752 25 25
Medi Ambient  93 752 27 11
Mossos d’Esquadra  088 
Museu d’Estampació Tèxtil  93 752 91 97 
Oficina de Català  93 754 86 91 
OAC 360º 93 595 39 92 
Organisme Gestió Tributària (ORGT) 93 472 91 03
Pavelló Municipal d’Esports  93 752 35 79
Policia Local  092 
Policia Local (tràmits)  93 741 74 22 
Piscina Municipal  93 754 90 56 
SECE (enllumenat públic) 900 13 13 26
Servei d’Informació i Atenció a la Dona    93 741 74 04
Servei d’Habitatge  93 741 74 04
SOREA (servei d’aigües)  900 40 50 70
Taxis Premià  93 752 57 57 
Taxi adaptat  617 088 363
Taxis 24 hores  691.870.846 
   

Oficina d’Atenció Ciutadana (OAC)

93 741 74 00
Horari d’hivern (16 de setembre-15 de juny):
• De dilluns a divendres de 9 a 14 h
• Dimarts i dijous de 14 a 19.30 h  
 
Horari d’estiu (16 de juny-15 de setembre):
• De dilluns a divendres de 9 a 14 h

PREFERENTMENT AMB CITA PRÈVIA

Adreça: 
    Plaça de l’Ajuntament, 1

Telèfons d’interès

Totes les activitats de la vila a: 
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PACTE DE GOVERN FINS  
A FINALS DE MANDAT

L’ACTUAL GOVERN ESTÀ FORMAT PER CINC REGIDORS  
DE  JxCAT-PDeCAT I TRES DE PSC-UxP-CP

UN DELS 
PRINCIPALS 
OBJECTIUS DE 
L’EQUIP DE 
GOVERN ÉS 
L’ESTABILITAT 
EN EL CONTEXT 
SOCIOECONÒMIC 
ACTUAL

A finals de juny,  els caps de llista dels 
grups municipals de JxCAT-PDeCAT i 
PSC-UxP-CP, l’alcalde Miquel Àngel 
Méndez i David Gutiérrez respecti-
vament, signaven un acord per go-
vernar plegats fins al 2023.
D’aquesta manera, els 3 regidors de 
PSC-UxP-CP, David Gutiérrez, Ma-
ria Luz Cánovas i Pilar Guardeño, 
passaven a formar part de l’equip de 
govern, fins aleshores format pels 5 
regidors de JxCAT-PDeCAT Miquel 
Àngel Méndez (alcalde), Toni Subirà, 
Imma Morales, Rafa Navarro i Eli-
senda Busquets. L’acord feia possible 
així ampliar el govern, que ara comp-
ta amb 8 regidors dels 21 que formen 
el consistori. 

Estabilitat
L’acord signat entre ambdues for-
macions té per objectiu principal re-
forçar el govern i donar-li una major 
estabilitat davant la complicada situ-
ació social i econòmica que ha provo-
cat la crisi de la COVID-19. En aquest 
sentit, el nou equip de govern ja està 
treballant en un nou Pla d’Actuació 
Municipal per als pròxims anys cen-
trat en la reactivació social i econò-
mica de la vila. 
Tot i que l’acord ha comportat l’en-
trada de 3 nous regidors, la xifra total 
dels sous que percep l’equip de go-
vern s’ha mantingut tal com era. Això 
ha estat possible ja que s’han rebaixat 
els sous dels 5 regidors inicials.
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Toni Subirà
JxCAT-PDeCAT
Aquest pacte ens perme-
trà afrontar la crisi social 
i econòmica actual. Ara 
toca fer un exercici de res-
ponsabilitat per garantir la 
màxima estabilitat. Convi-
dem a la resta de forces po-
lítiques a sumar-s’hi.

Pep Ripollès
ERC-JxP-AM
L’acord es concreta pel te-
mor a una moció de censu-
ra (JpPdM) i per garantir-se 
una quota de protagonis-
me (PSC). No coneixem 
l’acord programàtic, ni els 
eixos fonamentals del go-
vern. Qui perd és Premià.

Andreu Mumbrú
CP-AMUNT
El PSC rebutja un acord de 
canvi i torna la sociover-
gència, en minoria i amb la 
complicitat de C’s. Un go-
vern que bloqueja propos-
tes dels grups d’esquerres i 
no dona resposta a la crisi 
social i sanitària.

David Gutiérrez
PSC-UxP-CP
El pacte que hem signat 
recentment entre JuntsX 
Premià i PSC és un 
pacte per sumar, donar 
estabilitat i generar con-
fiança a la ciutadania 
davant la crisi sanitària, 
social i econòmica.

Nieves Avendaño
C’s
Después de meses mare-
ando la perdiz, un manda-
to más, repite la sociover-
gencia en Premià de Mar. 
Es momento de centrarnos 
en paliar los efectos de la 
pandemia más allá de las 
disputas partidistas.

Elena Martín
PECP
L’alcalde Méndez ha mos-
trat durant tretze anys una 
mirada insensible cap a 
temes socials. I el PSC ha 
preferit tornar al lloc con-
servador de repartir cadi-
res renunciant a la política 
pel bé comú.

ELS PARTITS
OPINEN

ACORD DE GOVERN 
ENTRE JxCAT-PDeCAT  
I PSC-UxP-CP

El nou govern de l’Ajuntament consta de quatre grans 
àrees presidides pels quatre tinents d’alcalde: David 
Gutiérrez, Toni Subirà, María Luz Cánovas i Imma 
Morales.La primera d’aquestes àrees és la del Pacte 
local per a la reconstrucció social i econòmica, presi-
dida pel primer tinent d’alcalde David Gutiérrez. Es 
tracta d’una àrea de nova creació que respon a un dels 
principals objectius del pacte de govern, com és el de 
fer front des de l’Ajuntament a les conseqüències eco-
nòmiques i socials de la crisi de la COVID-19 a Premià 
de Mar.
A banda de presidir aquesta àrea, David Gutiérrez és 
delegat de Comerç, empresa i ocupació (incloses les 
llicències d’obertura i modificació d’establiments co-
mercials), Via pública, Parcs i jardins,  Brigada mu-
nicipal i Litoral i platges. També és coordinador de 
les delegacions específiques d’Ensenyament, Serveis 
socials, Habitatge, Dona, Igualtat, Cooperació i Salut.
Per la seva part, Toni Subirà ha passat a ser segon 
tinent d’alcalde, i presideix l’àrea de Territori. Subi-

rà és el delegat d’Urbanisme, Llicències urbanístiques, 
Cementiri, Medi ambient, Mobilitat i Policia. També és 
coordinador de les delegacions específiques de Via Pú-
blica, Parcs i jardins i Litoral i platges.
La tercera tinent d’alcalde, María Luz Cánovas,  presi-
denta de l’àrea d’Organització, és delegada de Recursos 
humans i Esports, i coordinadora de les delegacions es-
pecífiques de Contractació, Informàtica, OAC, Secreta-
ria, Cementiri, Comunicació i Polítiques digitals.
Finalment, la quarta tinent d’alcalde Imma Morales, a 
més de presidir l’àrea d’Activitats culturals, és la delega-
da de Serveis socials, Habitatge, Festes i Persones grans, 
i coordinadora de les delegacions específiques de Cultu-
ra, Museus, Joventut, Esports, i Participació.
A banda d’aquestes grans àrees, el regidor Rafa Navar-
ro és el delegat d’Ensenyament, Joventut, Comunicació, 
Participació i Polítiques digitals; la regidora Elisenda 
Busquets ho és de Cultura, Museus, Contractació, Infor-
màtica, OAC i Secretaria, i la regidora Pilar Guardeño és 
delegada de Salut, Dona, Igualtat i Cooperació.

QUATRE ÀREES DE GOVERN
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350 PROPOSTES PER 
REACTIVAR PREMIÀ DE MAR 
DAVANT LA COVID-19

El ple ordinari de setembre va aprovar la creació de la 
taula pel Pacte per la reactivació social i econòmica de 
Premià de Mar.
El nou ens té per objectiu fer una diagnosi sobre la si-
tuació actual de la vila en el marc de la pandèmia de la 
COVID-19 en els àmbits econòmic, social i sanitari, i 
aportar les mesures necessàries per procurar la reac-
tivació socioeconòmica del municipi, especialment pel 
que fa a les necessitats de les famílies, els comerços, els 
autònoms i les empreses.
Formen part de la taula representants de tots els grups 
municipals i de les diverses taules de treball engegades 
a l’Ajuntament, agents econòmics, socials, sanitaris, 
culturals i esportius, comunitat educativa, associaci-
ons de veïns, sindicats, tercer sector i entitats. Alhora, 
la taula es divideix en tres grups de treball: Grup de 
Polítiques Socials i Protecció Social; Grup de Recons-
trucció Econòmica; i Grup de Sanitat i Salut Pública. 
Durant el mes d’octubre s’han posat en marxa els di-
ferents grups de treball i els agents participants han 
presentat 350 propostes de projectes a realitzar. Ara, 
aquestes propostes seran analitzades tècnicament i 
valorades econòmicament, i es debatran en les pròxi-
mes sessions de treball.
En concret, s’hi han presentat 121 propostes de protec-
ció social, 168 de reactivació econòmica i 61 de l’àmbit 
de la sanitat i la salut pública.

Document final
Segons el calendari previst, un cop recollides les propostes 
i feta la seva valoració tècnica i econòmica , es treballarà en 
l’elaboració del document final del Pacte que serà ratificat 
durant el mes de novembre. Aquest document serà la base 
principal del projecte de Pressupost Municipal del 2021 
que anirà al ple.
La constitució de la taula pel Pacte per la reactivació social 
i econòmica de Premià de Mar es va aprovar amb els vots a 
favor dels grups municipals de JxCAT-PDeCAT, PSC-UxP-
CP i C’s, les abstencions d’ERC-JxP-AM i CP-AMUNT i els 
vots en contra de PECP. 
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QUEDA APROVAT  
EL PRESSUPOST 
MUNICIPAL DE 2020

El pressupost municipal de 2020 va quedar aprovat després 
que fossin rebutjades les al·legacions presentades. El pres-
supost havia quedat aprovat el mes d’agost inicialment i de 
forma automàtica després que no s’hagués presentat cap 
moció de censura contra el govern de la vila. 
Cal recordar que l’Ajuntament va estar funcionant fins a 
l’aprovació del nou pressupost amb els números de 2018 
prorrogats.
L’aprovació inicial del pressupost municipal es va produir 
després que el projecte no fos aprovat en la sessió del ple 
municipal del 15 de juliol. A partir d’aquest fet, l’equip de 
govern (JxCAT-PDeCAT i PSC-UxP-CP) va convocar una 
qüestió de confiança que es va dirimir en un ple extraor-
dinari el 22 de juliol i que no va superar. A partir d’aquí, 

seguint les indicacions de la Llei de Règim Electoral, es va 
obrir un període de 30 dies perquè l’oposició municipal 
(ERC-JxP-AM, CP-AMUNT, C’S i PECP) presentés un can-
didat alternatiu. Finalitzat aquest període sense que s’ha-
gués presentat cap candidat per formar un nou govern al-
ternatiu a l’actual, de forma automàtica va quedar aprovat 
inicialment el projecte de pressupost municipal de 2020 i 
es va mantenir l’actual govern. En el capítol d’inversions 
del pressupost de 2020 destaca la finalització de projectes 
aprovats en exercicis anteriors, com la rotonda de la carre-
tera de Premià de Dalt, la museïtzació del Museu Romà o la 
reforma de la masia de Can Manent, però també les noves 
aules a l’escola La Lió o la instal·lació de càmeres de segure-
tat a diversos punts de la vila, entre d’altres.

Descobreix el cicle integral 
de l’aigua amb Aqualogia!
A SOREA ens comprometem amb les persones i el desenvolupament sostenible. Sabem que el 

futur del planeta està en mans dels més petits i per això impulsem projectes com Aqualogia. Un 

programa educatiu gratuït per als cicles d’educació primària dels municipis on operem, que apropa 

el cicle integral de l’aigua als alumnes i promou la conscienciació mediambiental. 

Aquest curs, el programa es digitalitza per garantir l’accés a tots els continguts interactius 

ja sigui des de l’aula o des de casa. 

Els docents que estiguin interessats en realitzar 
aquesta activitat al seu centre poden tramitar la 
sol·licitud fins al 15/12 a través del següent 
formulari: https://www.sorea.cat/ca/aqualogia.

Compromesos amb els Objectius 
de Desenvolupament Sostenible

• Més d’1.700.000 € en prestacions directes 
de serveis a les persones, amb un increment 
614.000 € en prestació de béns i serveis

• 700.000 € en reducció de taxes d’escombrari-
es comercials, terrasses de bars, escola bressol 
o escola de música .

LES XIFRES DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2020
• 400.000 € en ajuts socials ja aprovats. 
• El pressupost compta amb 700.000 € menys en el 

capítol d’ingressos pels ajustaments en la recapta-
ció d’impostos i taxes que es va fer per ajudar als 
sectors més desfavorits afectats per la crisi de la 
COVID-19.

L’ALCALDE MIQUEL A. MÉNDEZ (DRETA) I EL 1R TINENT D’ALCALDE, DAVID GUTIÉRREZ (ESQUERRA)

EL PRESSUPOST VA QUEDAR APROVAT DESPRÉS QUE,  
EN NO HAVER-SE APROVAT INICIALMENT,  
L’ALCALDE SE SOTMETÉS A UNA QÜESTIÓ DE CONFIANÇA 
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EL PLE D’OCTUBRE 
APROVA LES 
ORDENANCES FISCALS

Les modificacions més destacades es 
troben en l’Impost de Béns Immobles 
(IBI), el tipus impositiu del qual presen-
ta un increment que va del 0,75 % de 
l’any 2020 al 0.785 del 2021. Això im-
plica un increment de 35 mil·lèssimes, 
que és un 4,6 %, lleugerament superior 
a l’IPC d’anys anteriors. D’altra banda, 
l’IBI de comerços, indústries i oficines 
puja fins al 0,90 %, però només en 
aquells casos en què el valor cadastral 
sigui superior als 100.000 €.
Per la seva part, les bonificacions de 
l’IBI de les famílies nombroses arribarà 
l’any vinent fins al 80% en funció del 
valor cadastral de l’immoble. També 
es milloren els criteris per atorgar sub-

vencions a les famílies que tinguin més 
dificultats per fer front a la quota anual 
d’aquest impost.
En l’àmbit dels impostos i les taxes es 
veuen modificades les bonificacions 
de l’Impost de vehicles que arriben a 
un 60% en el cas dels vehicles de zero 
emissions i fins a un 40 % en el cas dels 
vehicles ECO. Finalment, la taxa d’expe-
dició de documents que es cobra quan 
es demanen certificats d’empadrona-
ment relacionats amb prestacions per 
la COVID-19 d’altres administracions 
es deixarà de cobrar.
D’altra banda, i amb relació als preus 
públics, destaca l’aprovació d’una bo-
nificació del 40% en el preu de les en-

trades per a persones amb discapacitat 
a l’Espai l’Amistat. També es van apro-
var variacions mínimes dels preus del 
servei l’atenció domiciliària i de l’escola 
Bressol.
Les modificacions de les Ordenances 
Fiscals per a l’exercici 2021 es van apro-
var amb els vots a favor dels grups mu-
nicipals de JxCAT-PDeCAT, PSC-UxP-
CP, les abstencions d’ERC-JxP-AM i 
CP-AMUNT i els vots en contra de C’s i 
PECP. Els Preus Públics de 2021 es van 
aprovar amb els vots a favor dels grups 
municipals de JxCAT-PDeCAT, PSC-
UxP-CP i C’s, les abstencions d’ERC-
JxP-AM i CP-AMUNT i els vots en con-
tra de PECP. 

Descobreix el cicle integral 
de l’aigua amb Aqualogia!
A SOREA ens comprometem amb les persones i el desenvolupament sostenible. Sabem que el 

futur del planeta està en mans dels més petits i per això impulsem projectes com Aqualogia. Un 

programa educatiu gratuït per als cicles d’educació primària dels municipis on operem, que apropa 

el cicle integral de l’aigua als alumnes i promou la conscienciació mediambiental. 

Aquest curs, el programa es digitalitza per garantir l’accés a tots els continguts interactius 

ja sigui des de l’aula o des de casa. 

Els docents que estiguin interessats en realitzar 
aquesta activitat al seu centre poden tramitar la 
sol·licitud fins al 15/12 a través del següent 
formulari: https://www.sorea.cat/ca/aqualogia.

Compromesos amb els Objectius 
de Desenvolupament Sostenible
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CAMPANYA “LLOGANT 
EL TEU PIS, GUANYES”

El Consell Comarcal del Maresme ha posat en marxa la cam-
panya “Llogant el teu pis, guanyes”, que té per objectiu aug-
mentar l’oferta d’habitatge assequible a la comarca. 
Actualment, la borsa de lloguer disposa de 40 habitatges dis-
tribuïts en 13 municipis de la rodalia.  L’objectiu de la campa-
nya és doblar-ne el nombre, ampliar l’oferta als 25 municipis 
en els quals té competència l’Oficina d’habitatge i donar res-
posta a la llista d’espera de la Borsa.

Confiança i garanties
La campanya “Llogant el teu pis, guanyes” es dirigeix princi-
palment a les persones propietàries de pisos buits i desocu-
pats, i fa èmfasi en els avantatges que suposa incloure el pis 
en la Borsa de lloguer del Consell Comarcal:

UNA MOCIÓ ADEQUA L’EMPADRONAMENT A LA NORMATIVA VIGENT

El ple de setembre va aprovar una moció resolutiva 
perquè l’alta al padró municipal es faci d’acord amb la 
normativa, i de la mateixa manera que als municipis de 
la rodalia.L’objectiu de la moció era adequar les normes 
d’alta al padró municipal com a eina per fer front a les 
situacions d’ocupació il·legal d’habitatges, dins de les 
competències municipals. Per fer-ho, la documentació 
acreditativa del domicili de residència ha de ser el títol 
que legitimi l’ocupació de l’habitatge. Aquest títol podrà 
ser el títol de propietat o bé el contracte vigent d’arren-
dament per l’ús de residència habitual, fent servir la 
possibilitat d’interpretació per situacions diferents que 
permet la norma. Alhora, la mateixa norma ja regula 
l’obligació d’empadronament en situacions de vulnera-
bilitat, com sempre s’ha estat fent.
La moció la presentaven els grups municipals 
JxCAT-PDeCAT i PSC-UxP-CP fent-se càrrec de la 
sol·licitud presentada a tots els grups per la Coordina-
dora d’Associacions de Veïns de Premià de Mar i signada 
per vuit representants d’aquestes associacions.

La moció es va aprovar amb els vots favorables els grups 
municipals de JxCAT-PDeCAT, PSC-UxP-CP i C’s, i els 
vots en contra d’ERC-JxP-AM, CP-AMUNT i PECP.

• El cobrament garantit del lloguer de fins a 6 mesos en cas 
d’impagament
• Una assegurança multirisc gratuïta durant els 5 anys del 
contracte de lloguer
• Mediació i defensa jurídica en cas de conflicte
• Assessorament en la tramitació i seguiment del contracte
Més informació a ccmaresme.cat/habitatge/borsa-de-llo-
guer/

Borsa de lloguer a Premià de Mar
Cal recordar que des de l’Ajuntament, mitjançant un conve-
ni amb el Consell Comarcal del Maresme, es dona impuls a 
la borsa de lloguer d’habitatges amb l’objectiu d’incremen-
tar l’oferta de lloguer a Premià de Mar. 
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El Ple municipal del mes de maig va aprovar, a través d’una 
moció presentada per tots els grups municipals, la instal·la-
ció d’un monòlit d’homenatge a les víctimes de la COVID-19 
de Premià de Mar. La moció concretava que l’elecció del mo-
nòlit i de la seva ubicació es farien a través de la participació 

de la ciutadania. Es va demanar als escultors i escultores de 
la vila que volguessin participar-hi que presentessin pro-
postes. En total se’n van rebre 5. Les votacions es podran 
fer del 9 al 23 de novembre a premiademar.cat/mono-
lits-covid  o a la Biblioteca Martí Rosselló i Lloveras.

PROPOSTA 1

UBICACIÓ 1

PROPOSTA 2

UBICACIÓ 2

PROPOSTA 3  

UBICACIÓ 3

PROPOSTA 4 PROPOSTA 5

INFORMACIÓ 
SOBRE EL 
PROCÉS 
PARTICIPATIU

QUAN ES POT VOTAR?
Del 9 al 23 de novembre.

QUI POT VOTAR?
Qualsevol persona major de 16 
anys i que estigui empadrona-
da a Premià de Mar.

QUANTES PROPOSTES 
ES PODEN VOTAR?
Dues propostes de monòlit i 
dues propostes d’ubicació.

ON ES VOTA?
A premiademar.cat/mono-
lits-covid  o a la Biblioteca 
Martí Rosselló i Lloveras.

MÉS INFORMACIÓ
Sobre les propostes a 
premiade-mar.cat/mono-
lits-covid 

Per a qualsevol dubte o inci-
dència en la votació podeu 
escriure a participacio@
premiademar.cat

PROPOSTES DE MONÒLIT

Proposta 1
Autor/s: Pere Bàguena, Mireia Oli-
va, Anna Torner i Edgar Cueto.
Mida: 1 m el peu de granit i 80 cm 
el cor. 45 cm ample i gruix de 15-
20 cm.
Material: pedra i ferro.

Proposta 2
Autor/s: Pau Expósito Manzana-
res.
Mida: 1,70 m d’alçada per 1 m 
d’amplada. 
La part de bronze fa 40 x 55 x 4 cm 
Material: pedra i bronze.

Proposta 3 
Autor/s: Lluís Martí.
Mida: 1 m d’alçada.
Material: eines de camp de ferro.

Proposta 4 
Autor/s: A. Rdz. Pastrana.
Mida: 1a peça: 3 m x 70 cm x 60 cm. 2a 
peça: 2,30 m x 70 cm x 60 cm.
Material: ciment armat i ferro fos. 

Proposta 5
Autor/s: Jaume Sabio.
Mida: 350 x 350 x 2020 mm.  
Material: formigó.

Ubicació 1
Davant de la residència de Ca n’Amell

Ubicació 2
A la Plaça Salvador Moragas

Ubicació 3 
A la Plaça d’Agustina Fontanills

PROCÉS PARTICIPATIU  HOMENATGE  
A LES VÍCTIMES DE LA COVID-19

PROPOSTES D’UBICACIÓ
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OBRES A LA 
CARRETERA DE 
PREMIÀ DE DALT
A principis d’octubre es van reprendre les obres a la 
carretera BV-5024, la carretera de Premià de Dalt.
En aquesta fase de les obres es treballa al tram de la tra-
vessera entre la rotonda que s’ha de construir al Camí 
del Mig i la Gran Via de Lluís Companys. En aquest 
tram, de 580 metres de llargada, la carretera passarà 
a ser de direcció única en sentit mar. S’ampliaran al-
gunes voreres i es crearan noves places d’aparcament. 
L’objectiu és pacificar la carretera fins a convertir-la en 
un carrer més de la vila. Les obres han motivat algunes 
afectacions al trànsit.   

Aparcaments gratuïts
Alhora, s’han habilitat dos aparcaments públics i gra-
tuïts, un a la cruïlla del carrer d’Antoni Gaudí amb la 
carretera de Premià de Dalt i l’altre al solar que hi ha 
entre el Camí del Mig i la carretera de Premià de Dalt.

El Ministerio para la Transición Ecológica y el Reto De-
mográfico va dur a terme aquest estiu un seguit d’ac-
tuacions d’emergència per reparar les destrosses que 
el temporal Glòria va provocar al litoral premianenc a 
principis d’any.
Les actuacions, que s’afegien a les dutes a terme prèvi-
ament des de l’Ajuntament, van consistir a omplir els 
forats i refer el sender de vianants amb sauló i grava des 
de l’estació de Rodalies fins al final del terme municipal 
en direcció Barcelona. A banda, entre l’espigó de la Des-
càrrega i el pont sobre la Riera de Premià es va reparar 
la llosa de formigó que s’havia fet malbé, de manera que 
permet la sortida d’aigües. Al mateix pont s’ha ubicat 
una nova barana de resines de plàstic reciclat. Final-
ment, l’espigó de Ponent, situat entre les platges de la 
Descàrrega i de Ponent, es va refer amb rocalla.
A banda, el vaixell draga portat pel Ministeri va treure 
19.350 m3 de sorra de la bocana del port i la va depositar 
a les platges del Bellamar, la Descàrrega i Ponent.

JA ESTAN OPERATIVES LES 
PRIMERES CÀMERES DE 
SEGURETAT AL CARRER 
L’Ajuntament ha instal·lat ja les primeres càmeres de 
seguretat a diversos punts de la vila. En concret, dues 
d’elles es troben a l’estació de Rodalies i altres tres s’han 
ubicat a la plaça d’Ernest Lluch.
La instal·lació d’aquestes càmeres va ser una de les decisi-
ons adoptades en el marc de la Taula de Seguretat i convi-
vència de Premià de Mar. Cal recordar que aquesta taula 
es va crear amb l’objectiu d’ajudar a millorar la seguretat 
als carrers de Premià de Mar i en formen part represen-
tants de tots els grups municipals, de totes les associaci-
ons de veïns, de la Policia local, dels Mossos d’esquadra i 
tècnics municipals de l’Àrea d’Atenció Social i a les Per-
sones. Pròximament està prevista la instal·lació de noves 
càmeres a altres indrets de la vila, a banda dels ja resse-
nyats, sempre amb l’objectiu d’incrementar la seguretat 
de la ciutadania.

DIVERSES ACTUACIONS  
AL PASSEIG MARÍTIM
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Cada nit, treballadors de l’empresa concessionària del 
servei de neteja de la vila realitzen tasques de neteja i des-
infecció. Aquests treballs es fan a carrers, places, parcs, 
zones de joc infantil, illes de contenidors, i la rodalia 
d’equipaments públics, entre altres espais.  

NETEJA I DESINFECCIÓ  
D’ESPAIS PÚBLICS

NOVA CAMPANYA 
“COMPARTIM EL CIVISME”

L’Ajuntament inicia aquest mes de novembre una nova campanya de cons-
cienciació ciutadana centrada en el civisme i la neteja viària. L’objectiu de 
la campanya, que té el lema “Compartim el civisme”, és recordar els hàbits 
fonamentals del civisme, així com la necessitat de la col·laboració ciutadana 
a l’hora de fer possible que els carrers i les places estiguin més nets.  Així, la 
campanya se centra en la necessitat que els veïns i les veïnes respectin les 
normes i no embrutin l’espai públic. La imatge es basa en un codi visual ti-
pus Instagram, amb un to proper al públic jove, a través de la qual es dona 
visibilitat a diverses accions cíviques com ara la utilització de les papereres; 
recollir les defecacions dels gossos i portar ampolleta d’aigua per als orins; 
no deixar trastos al carrer ni al costat dels contenidors; no fer pintades a 
les parets; i no enganxar cartells fora dels espais habilitats. L’eslògan anirà 
acompanyat del hashtag corresponent #CompartimElCivisme per a les xar-
xes socials.
 
Conscienciació ciutadana
Cal recordar que el 2018 es va aprovar una nova Ordenança de Civisme i 
Convivència Ciutadana, amb l’objectiu de posar al dia les normes de convi-
vència a la vila, afavorir la tolerància i el respecte i impulsar el civisme entre 
el veïnatge per assegurar un ús adequat de l’espai públic. Les sancions per 
incompliment de l’ordenança arriben als 3.000 € i des de la seva aprovació 
s’han anat fent diverses campanyes de conscienciació ciutadana. 

GESTIÓ INTEGRAL DE LES AUS 
URBANES DE PREMIÀ DE MAR
S’ha posat en marxa la primera fase d’un projecte 
de gestió integral de les aus urbanes de Premià de 
Mar.
El programa, a càrrec de l’empresa especialitzada 
Biodiversitat.cat, té per objectiu el control d’aus 
urbanes com ara coloms, cotorres argentines (espè-
cie exòtica invasora), gavians, tudons, tórtores tur-
ques, etc., que poden causar molèsties a la població 
i danys als béns públics i privats. La campanya pro-
mou la biodiversitat i l’equilibri ecològic de la vila.  
La proposta “Aplicar mesures per al control de la 
població de coloms” va ser una de les guanyadores 
dels pressupostos participatius 2019-2020.

Aquest mes de novembre han començat els treballs d’espor-
ga de l’arbrat públic. En total està previst que s’esporguin 
aproximadament 3.800 exemplars . L’esporga té per objec-
tiu comptar amb un arbrat sa, de qualitat i segur per a la ciu-
tadania. En aquest sentit, en cas que es detectin arbres que 
pateixin algun tipus de malaltia que pogués arribar a impli-
car un risc per a els i les vianants, es procediria a la seva tala 
i replantació en futures campanyes de reposició.

COMENÇA L’ESPORGA 
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L’1 d’octubre van començar les obres de la segona fase del 
projecte d’adequació i museïtzació del Museu Romà. Aquests 
treballs consistien en la creació d’un nou accés des del carrer 
d’Enric Granados, amb escales i ascensor; la pavimentació 
de l’interior del jaciment; la ubicació de passarel·les d’accés; 
la col·locació de la instal·lació elèctrica i l’adequació ambien-
tal i de climatització amb calefacció i aire condicionat.
Acabats aquests treballs, la tercera i darrera fase dels tre-
balls corresponen ja a la museïtzació de l’equipament per-
què pugui ser visitat pel públic. Les obres compten amb un 
pressupost de 386.058,86 €.
Cal recordar que aquesta actuació forma part del Pla de Bar-
ris, que subvenciona la Generalitat de Catalunya, i està co-
finançada pel Fons Europeu de Desenvolupament Regional 
(FEDER).
 
Noves troballes arqueologiques
Durant el mes de juliol, els treballs a l’edifici octogonal romà 
de Can Ferrerons van fet sortir a la llum una petjada, una 
aixa de pedra i la part superior d’una mola.
Les obres de construcció del futur museu han permès docu-
mentar les restes parcials de la petjada del peu dret d’un dels 
constructors de l’edifici, trobada damunt d’una de les parets 
de fonamentació. Anava calçat amb una caliga, la sandàlia 
típica dels legionaris romans. La petjada es data a inicis del 
segle V dC.A banda, també es va trobar una aixa en pedra 
polida, que estaria datada aproximadament entre el neolí-
tic i l’edat del bronze,  i la part superior (catillus) d’una mola 
rotatòria, possiblement d’època romana. Ambdós elements 
van ser recuperats en un nivell de terres sobreposades i com-
pactades, per la qual cosa no tenen una procedència clara.

FASES FINALS DE LES 
OBRES DEL MUSEU ROMÀ 

    AIXA EN PEDRA POLIDA 

El Museu de l’Estampació presenta fins al 28 de 
febrer de 2021 l’exposició SPICA 2030. Aquesta 
mostra temporal, que compta amb la col·labora-
ció de la Diputació de Barcelona, explica quines 
serien les característiques d’una ciutat costane-
ra mediterrània en un futur pròxim seguint els 
objectius de desenvolupament sostenible que 
va aprovar el 2015 l’Assemblea General de Na-
cions Unides en l’Agenda 2030 de Desenvolu-
pament Sostenible. L’exposició, desenvolupada 
per l’enginyer premianenc Robert Pous, integra 
un seguit de propostes tecnològiques en la línia 
d’aquests objectius en els àmbits econòmic, so-
cial i mediambiental, tot plegat plasmat en ma-
quetes, expositors i audiovisuals. L’exposició 
presenta també un taller infantil experimental. 

Cal recordar que el Museu de l’Estampació obre les por-
tes els dissabtes i diumenges d’11 a 14 h observant totes 
les mesures de seguretat per evitar possibles contagis de 
la COVID-19. Fins a final d’any, l’entrada al Museu serà 
gratuïta per a tothom.

SPICA 2030, LA PRIMERA EXPOSICIÓ 
TEMPORAL DEL MUSEU DE L’ESTAMPACIÓ



13VILA PRIMÍLIA

Ja han finalitzat els treballs de 
construcció de les noves aules 
de l’escola La Lió que substitu-
eix el prefabricat que va retirar 
la Generalitat el passat desem-
bre. 
La construcció consta de dues 
aules separades i s’ha realitzat 
seguint criteris de sostenibili-
tat, d’eficiència energètica i aï-
llament acústic. El projecte va 
sorgir d’un procés participatiu 
amb la comunitat educativa, in-
cloent-hi els alumnes del centre.  
El mòdul s’ha construït mitjan-
çant una transferència puntual 
de competències entre la Gene-
ralitat i l’Ajuntament.  La pandè-
mia de la COVID-19 ha provocat 
que els treballs s’hagin finalitzat 
aquesta tardor.

FINALITZADES LES AULES 
DE L’ESCOLA LA LIÓ

L’AJUNTAMENT TRAMITA PROP 
DE 600 BEQUES MENJADOR 
PER A AQUEST CURS
L’Ajuntament ha tramitat prop de 590 ajuts de menja-
dor escolar per a aquest curs, que en aquests moments 
estan ja en fase d’aprovació per part de la Generalitat. 
Els ajuts van adreçats a l’alumnat d’ensenyaments 
obligatoris i de segon cicle d’educació infantil de cen-
tres educatius sufragats amb fons públics. 

4.102 alumnes d’educació infantil, primària i secundària van 
començar el curs escolar a la vila el 14 de setembre. A banda 
d’aquests centres, l’escola bressol municipal Els Gafarrons en-
ceta el curs  amb 74 alumnes matriculats, l’Escola Municipal de 
Música amb 350, i el Centre de Formació d’Adults amb 345. El nou 
curs va començar aplicant les mesures de seguretat sanitària in-
dicades des de la Generalitat. A banda, es van prendre mesures 
específiques com talls de carrer per evitar aglomeracions de per-
sones a l’entrada i la sortida dels alumnes o increment de la neteja 
i desinfecció diària dels centres, subministrament de pantalles/
viseres i productes de desinfecció pel mobiliari dels centres, entre 
d’altres. Aprofitant l’absència de l’alumnat l’Ajuntament va fer 
diversos treballs de manteniment a les escoles.

4.102 ALUMNES COMENCEN 
EL CURS A PREMIÀ DE MAR

 NOVES AULES DE LA LIÓ
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DOS PROJECTES 
PREMIANENCS AL 
BANC DE BONES 
PRÀCTIQUES DELS 
GOVERNS LOCALS 
DE CATALUNYA 
Dues propostes presentades per l’Ajuntament, Viu lli-
bre. Foment de la lectura infantil i juvenil i Arrela’t. 
Creació d’Unitats didàctiques pel coneixement del 
patrimoni històric en alumnes de primària, han estat 
recollides a l’edició 2020 del Banc de bones pràcti-
ques dels Governs locals de Catalunya que impulsa la 
Federació de Municipis de Catalunya amb la Funda-
ció Carles Pi i Sunyer d’Estudis Autonòmics i Locals.
Cal recordar que el projecte Arrela’t es va encetar per 
difondre entre els alumnes de les escoles de la vila el 
patrimoni històric i cultural premianenc. Per la seva 
part, el projecte Viu llibre de foment de la lectura fa-
cilita a les escoles una selecció de llibres i unes capses 
per guardar-los com a eines de treball pels alumnes 
dels cicles inicial, mitjà i superior de primària.
L’objectiu del Banc de Bones Pràctiques dels Governs 
Locals de Catalunya és recollir propostes innovado-
res dels municipis que puguin ser aprofitades per 
altres ajuntaments per millorar en les seves tasques 
davant de la ciutadania.

S’ha publicat el 2n llibre de la col·lecció sobre el patri-
moni  de Premià de Mar. El volum, “Les cases de cós”, 
escrit per Marta Luna i il·lustrat per Ferran Costa, expli-
ca les diferents tipologies de les cases de cós, l’element 
arquitectònic i urbanístic més  característic del nucli 
antic de la vila. Aquests habitatges, que també es troben 
a diversos municipis de la comarca, podien ser de pes-
cadors, de mariners o de treballadors de fàbrica. 
La col·lecció de llibres està adreçada a tots els públics i 
de manera especial a les escoles de primària i es va crear 
per reforçar el projecte pedagògic Arrela’t. Amb aques-
ta iniciativa es pretén mostrar i explicar el patrimoni 
històric i cultural de Premià de Mar. 
El primer llibre que es va editar va ser “Can Manent, 
una història premianenca”. 
Tal com es va fer amb el primer llibre, l’Ajuntament do-
narà exemplars de “Les cases de cós” a les escoles de pri-
mària que estan adherides a projecte Arrela’t. El llibre 
també es podrà adquirir a les llibreries premianenques, 
al preu de 7 €.

NOU LLIBRE “LES CASES DE CÓS” 

La commemoració de la Diada Nacional de Catalu-
nya l’11 de Setembre a Premià de Mar va estar mar-
cada per les mesures per prevenir possibles contagis 
de la COViD-19. El tradicional l’acte amb l’ofrena 
floral al monument a Rafael Casanova de la plaça de 
Can Manent es va fer sense públic i fora de l’horari 
habitual per evitar aglomeracions. L’acte, però, va 
comptar amb el parlament institucional de l’alcalde 
Miquel Àngel Méndez i el dels grups municipals i en-
titats que ho van desitjar. L’acte va ser enregistrat en 
vídeo i àudio i emès en diferit a través de les xarxes 
socials de l’Ajuntament i de Ràdio Premià de Mar.

COMMEMORACIÓ DE LA 
DIADA DE CATALUNYA 
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Des de la Taula de Gènere s’està treballant en la com-
memoració, el 25 de novembre, del Dia Internacional 
per a l’eliminació de la violència envers les dones. Tot i 
que la situació d’enguany no farà possible l’organització 
d’activitats, s’impulsaran diverses iniciatives per donar 
visibilitat a la denuncia de la violència de gènere i l’asset-
jament, així com a la importància de combatre qualsevol 
actitud masclista.

La pel·lícula “Sufragistes” va encetar el setembre un cicle 
de pel·lícules en clau de gènere que s’emmarca en les acci-
ons en matèria d’igualtat que organitza la Taula de Gène-
re. A l’octubre es va projectar la pel·lícula  “Una cuestión 
de género” i el 26 de novembre, si les restriccions ho per-
meten, està prevista la projecció de “Criadas y señoras”. 
El cicle té per objectiu sensibilitzar i conscienciar la ciu-
tadania sobre les desigualtats encara existents entre do-
nes i homes i lluitar contra la violència de gènere.
Amb aquesta acció, l’Ajuntament vol promoure un espai 
de reflexió i debat que ajudi a acabar situacions i estere-
otips masclistes que poden derivar en situacions de desi-
gualtat i fins i tot de violència.
Cal recordar que la Taula de Treball de Gènere, creada el 
2016, té per objectiu la promoció d’activitats de sensibi-
lització en clau de gènere, així com el disseny de campa-
nyes de rebuig i de prevenció d’actituds masclistes.

 

Els dies 2 i 3 d’octubre es van celebrar a l’Espai l’Amistat 
les semifinals i la final del concurs de bandes musicals 
Delayta’ns que arribava ja a la seva vuitena edició. Un 
total de 10 grups, dels 14 que s’hi havien inscrit, van ser 
seleccionats per participar en el concurs que comptava 
amb la participació del comerç local.
Els guanyadors del concurs van ser: Whale Grup (1r pre-
mi), Fussy Dues (2n premi), Cueva Mapache (3r premi) i 
Redfall HAze (premi popular).

   
 

El projecte “It’s okay to be not okay!” va ser el més vo-
tat dels tres que optaven a realitzar-se en l’edició 2020 
de l’Ajuntament Jove. El projecte guanyador, que gira al 
voltant de la salut mental, proposava fer un experiment 
social, xerrades i un esdeveniment perquè no s’ignori el 
problema. Les altres dues propostes eren “No te n’has 
adonat?”, i “Afectats pel sistema educatiu, i tu, com et 
sents?”
A causa de l’estat d’alarma per la COVID-19, el projecte 
no es va poder desenvolupar tal com estava previst. Tot i 
això, durant el confinament es van fer sessions telemàti-
ques amb les i els joves voluntaris que van participar en 
el projecte. Cal recordar que, a través del projecte Am-
plificador Jove, l’alumnat de 3r d’ESO treballa de forma 
participativa les emocions, els malestars i les opressions 
que afecten al grup-classe i al seu entorn (professorat, fa-
mílies, entorn-.. .). En arribar a 4t d’ESO, el projecte con-
tinua a través de l’Ajuntament Jove. 

   
 

DIA INTERNACIONAL PER A 
L’ELIMINACIÓ DE LA VIOLÈNCIA 
ENVERS LES DONES

CICLE DE CINEMA EN CLAU DE 
GÈNERE A L’ESPAI L’AMISTAT

8A EDICIÓ DEL CONCURS DE 
BANDES MUSICALS DELAYTA’NS

EL PROJECTE “IT’S OKAY TO BE 
NOT OKAY!”, GUANYADOR DE 
L’AJUNTAMENT JOVE 2020
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Fins al 20 de novembre es du a terme la campanya de vacunació contra la grip 
a Premià de Mar. Amb l’objectiu d’evitar possibles contagis de la COVID-19, 
les vacunacions es fan a dos espais municipals, els baixos de l’Ajuntament, a 
la plaça de l’Ajuntament, i a la sala d’estudis de la Biblioteca Municipal Martí 
Rosselló i Lloveras.
Les persones que vulguin vacunar-se han de demanar cita prèvia a través de:
El web de l’Institut Català de la Salut (ics.gencat.cat), el web La meva salut (la-
mevasalut.gencat.cat/ca) i a través dels telèfons 93 326 89 01 o 061.
Cal recordar que es recomana que es vacunin de la grip les persones que tinguin 
alguna situació de risc com ara les embarassades, persones amb malalties crò-
niques o obesitat mòrbida, majors de 60 anys, infants d’entre 6 mesos i 2 anys 
nascuts prematurament o persones que assisteixin o convisquin amb altres que 
tinguin alguna condició de risc.

CAMPANYA DE 
VACUNACIÓ
CONTRA LA GRIP 

TALLERS DE CUINA 
I APROFITAMENT 
D’ALIMENTS PER A 
PERSONES GRANS

VACUNACIONS ALS 
CASALS D’AVIS

Aquesta tardor s’han endegat tallers 
de cuina i d’aprofitament d’aliments, 
organitzats des de l’Ajuntament, es-
pecialment adreçats a les persones 
grans.
Els tallers de cuina estan pensats per 
ensenyar a cuinar receptes senzilles 
a persones sense coneixements pre-
vis amb l’objectiu que puguin pre-
parar-se àpats de forma autònoma. 
Pel que fa als tallers d’aprofitament 
d’aliments, es fan amb excedents 
dels horts socials.
Els cursos, que són gratuïts, es fan 
(sempre i quan les restriccions per la 
pandèmia ho facin possible)   a l’es-
pai Versàtil, al carrer de Joan Prim, 
67, i es fan amb aforament limitat 
per poder mantenir les distàncies de 
seguretat sanitàries.  

A finals d’octubre es van fer les va-
cunacions contra la grip als socis 
dels casals de gent gran de Premià 
de Mar.  Aquesta campanya es va 
fer al Casal d’Avis de Can Manent, 
complint amb totes les precauci-
ons per evitar la propagació de la 
COVID-19 i en total es van vacunar 
unes 130 persones. 

FELICITEM LA GRACIETA BATLLORI
La senyora Gra-
cieta Batllori, una 
resident del Casal 
Benèfic Premia-
nenc, va complir 
100 anys el pas-
sat octubre. Van 
anar a felicitar-la 
l’alcalde Miquel 
Àngel Méndez, i 
les regidores de 
Persones Grans, 
Imma Morales, i 
de Salut Pública, 
Pilar Guardeño.
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1.274 € RECOLLITS 
PER L’EURO SOLIDARI

La campanya l’Euro Solidari, promoguda des del voluntari-
at i amb la col·laboració d’entitats i l’Ajuntament, va recollir 
1.274,85 €. La campanya tenia per objectiu recollir fons per 
a l’adquisició de productes d’higiene i d’alimentació per al 
centre de Distribució d’Aliments DISA Premià. L’operatiu es 
va dur a terme entre el 4 al 12 de setembre a comerços, super-
mercats, bars i restaurants de la vila on els clients podien 
trobar guardioles per fer els donatius. En aquesta ocasió es va 
decidir recollir diners i no aliments o productes d’higiene per 
considerar-lo més segur davant la persistència de la crisi de 
la COVID-19.
Cal recordar que el centre de distribució d’aliments DISA 
Premià dona servei, des de la parròquia de Santa Maria, a les 
famílies necessitades de Premià de Mar i Premià de Dalt grà-
cies a la tasca d’un centenar de voluntaris provinents, entre 
d’altres, de Càritas Premià, l’assemblea local de la Creu Roja, 
i l’església evangèlica de Premià de Mar.

Durant el mesos d’octubre i novembre s’han repartit entre diferents 
col·lectius de la vila un total de 7.000 mascaretes quirúrgiques.
Les mascaretes, provinents de la Subdelegació del Govern de l’estat 
han estat distribuïdes per la Policia Local, i adreçades fonamentalment 
als sectors més desfavorits de la vila i a col·lectius amb tasques específi-
ques que impliquen contacte amb altres persones. 
Més de la meitat s’han distribuït a través dels Serveis Socials de l’Ajun-
tament, al centre de distribució d’aliments DISA-Premià, als serveis 
Socioeducatius i d’Atenció Domiciliària de l’Ajuntament i  als horts 
socials. 
La resta s’han portat a escoles, residències de gent gran i a treballadors 
i treballadores municipals que fan tasques al carrer o d’atenció directa 

ES REPARTEIXEN 7.000 MASCARETES 
ENTRE DIVERSOS COL·LECTIUS

PREMIÀ DE MAR 
JA DISPOSA DE 14 
DESFIBRIL·LADORS

L’Ajuntament de Premià de Mar 
disposa en l’actualitat de 13 Des-
fibril·ladors Externs Automàtics 
(DEA). D’aquests, 10 es troben 
ubicats a equipaments munici-
pals, mentre que els 3 restants 
són mòbils i els porten els cotxes 
patrulla de la Policia Local. Prò-
ximament, el DEA que es trobava 
a l’antiga Casa Consistorial de la 
plaça de l’Ajuntament s’instal·larà 
al Casal d’Avis de Can Manent.
D’altra banda, hi ha un altre DEA 
al Centre d’Atenció Primària, al 
carrer de la Plaça, 94.
Els DEA són aparells que perme-
ten realitzar una descàrrega elèc-
trica sobre el cor d’una persona 
que es trobi en aturada cardiores-
piratòria, guanyant així un temps 
molt important mentre no arri-
ben els serveis d’assistència. 
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L’Ajuntament s’ha adherit al servei Digiemprèn, un web 
de formació digital, impulsat per la Diputació de Barce-
lona, que ofereix formació gratuïta en línia de temes re-
lacionats amb el comerç digital.
El web digiempren.diba.cat està adreçat a comerciants 
o serveis que disposen d’un comerç físic i es plantegen 
obrir-ne un de digital, o bé a dissenyadors/es o produc-
tors/es d’articles de consum interessats a disposar d’un 
canal de venda online. En aquest sentit, la plataforma té 
com a objectiu facilitar a aquestes persones emprenedo-
res eines i recursos per desenvolupar els seus projectes.
A Digiemprèn, a més dels materials que ofereixen els 
cursos tradicionals, les persones usuàries disposen de 
vídeos, lectures i fòrums mitjançant els quals poden in-
teractuar amb professorat i altres alumnes amb qui in-
tercanviar dubtes i opinions.

L’AJUNTAMENT S’ADHEREIX AL 
SERVEI DE FORMACIÓ DIGITAL 
PER A EMPRENEDORS/ES

NOUS CURSOS DE FORMACIÓ 
PER A PERSONES ATURADES 
El novembre es duran a terme nous cursos de formació 
ocupacional i de competències digitals adreçades prio-
ritàriament a persones que es trobin en situació d’atur. 
Les formacions previstes són de monitor/a de menja-
dor, de mosso/a de magatzem, de comptabilitat bàsica, 
de vetllador/a d’alumnat amb necessitats educatives es-
pecials, de Word bàsic (2019), de Word intermedi (2019), 
d’Outlook (2019) i de OneNote: Eines per al teletreball. 
Les inscripcions s’han de realitzar mitjançant el formu-
lari que es troba disponible al web municipal: premia-
demar.cat/19277Més informació escrivint a ocupacio@
premiademar.cat.

16 joves del municipi d’entre 16 i 18 anys van treballar 
aquest estiu durant un mes fent tasques de suport a la 
Brigada Municipal a través del projecte Brigada Jove. Un 
dels objectius principals del programa Brigada Jove és 
promoure una primera experiència laboral per a les i els 
participants, així com facilitar els recursos i les habilitats 
per fomentar la seva inserció al món laboral. 

16 NOIS I NOIES VAN TREBALLAR 
DURANT L’ESTIU EN EL PROJECTE 
BRIGADA JOVE

EL CLUB DE LA FEINA HA TORNAT 
A L’ACTIVITAT
El Club de la Feina va reprendre l’activitat el setembre des-
prés de l’aturada motivada pel confinament. Aquest servei 
municipal dona suport a aquelles persones que es troben en 
situació d’atur i que ho necessitin.
Atesa la situació sanitària actual, però, el servei atén només 
amb cita prèvia i a grups reduïts. Per poder-hi participar, 
cal sol·licitar-ho escrivint a l’adreça electrònica ocupacio@
premiademar.cat.
Cal recordar que aquest servei, que es troba a les Naus de 
l’Antiga Fàbrica del Gas, proporciona recursos i eines que 
facilitin la promoció personal i la inserció laboral de les 
persones usuàries. 
.
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Des de fa unes setmanes, els productes de les diferents pa-
rades del mercat Municipal de Sant Joan es poden adquirir 
a través del web compra.mercatdepremia.cat. La iniciativa 
compta amb el suport de l’Ajuntament. 
Cada parada disposa del seu propi espai on s’ofereixen els 
productes i el seu preu, de manera que el client, un cop do-
nat d’alta, només ha d’escollir el producte que vol i amb qui-
na quantitat. Tota la comanda li arriba en un sol enviament 
i es paga amb un sol pagament. L’enviament de la primera 
comanda és gratuït. Les comunicacions entre els clients i el 
mercat i els paradistes es fa mitjançant l’aplicació WhatsApp 
a través del telèfon 663 65 41 66 o bé de l’adreça electròni-
ca info@mercatdepremia.cat.Pel que fa al repartiment dels 
productes, es fa els dimarts i els divendres de 18 a 20 h. L’àrea 
de repartiment, a més de Premià de Mar, abasta els munici-
pis de Premià de Dalt, Vilassar de Mar, Teià, El Masnou, Ale-
lla, Cabrils i Cabrera de Mar.

GUIA DE COMERÇ LOCAL BARS I RESTAURANTS 
QUE OFEREIXEN REPARTIMENT 
A DOMICILI I/O RECOLLIDA 
A L’ESTABLIMENT

L’Ajuntament ha creat una guia en línia (premiademar.
cat/guia-comercial) per recollir els establiments comer-
cials i de restauració de la vila que estiguin interessats a 
aparèixer-hi. La guia es pot consultar en línia des del web 
municipal i presenta un llistat dels comerços i un cercador 
que permet trobar directament l’establiment que es busca. 
Els mateixos comerciants poden accedir-hi per omplir la 
fitxa del seu negoci.
La Guia de comerç local és una iniciativa sorgida de la Tau-
la de Comerç pensada per donar suport al comerç local en 
el marc de la crisi que ha provocat la pandèmia de la CO-
VID-19.

Amb motiu del tancament dels bars i restaurants a causa 
del rebrot de la Covid-19, s’ha publicat al web municipal 
un llistat amb aquells que ofereixen la possibilitat de re-
partiment a domicili i/o recollida al mateix establiment:  

premiademar.cat/bars-restaurants
Si el vostre bar o restaurant no surt al llistat, feu-nos arribar 
la informació a promocio@premiademar.cat i l’afegirem.

L’enviament de la primera comanda és gratuït.

VENDA ONLINE AL 
MERCAT DE SANT JOAN

ES POT COMPRAR A COMPRA.MERCATDEPREMIA.CAT
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Dissabtes del mes de novembre: Plaça Mercè Ro-
doreda (zona blava de ponent)
Dissabtes del mes de desembre: Can Pou -Rafael de 
Casanova
Dissabtes del mes de gener: Plaça Mercè Rodoreda 
(zona blava de ponent)

PROPERES UBICACIONS DE LA DEIXALLERIA MÒBIL
La deixalleria mòbil funciona cada dissabte de 10 a 
20h, excepte al migdia (de 14.30 a 15.30h). Per fer-ne ús 
s’ha de portar la targeta d’usuari que s’utilitza per a la 
deixalleria La Suïssa, ubicada al Polígon Industrial La 
Suïssa de Premià de Dalt.  Fer-ne ús comporta una bo-
nificació en la quota de la taxa de la brossa.

NOVA TEMPORADA DE 
RÀDIO PREMIÀ AMB 
MESURES DE SEGURETAT

L’emissora municipal Ràdio Premià de Mar va encetar el 
14 de setembre la nova temporada amb el clar objectiu de 
compaginar el seu tarannà de servei públic amb les neces-
sàries mesures de seguretat sanitària a què obliga la pan-
dèmia de la COVID-19. En la nova temporada, l’emissora 

manté l’estructura central de la seva graella, amb els ma-
gazins “Tot d’una” i “La tarda del Maresme”, i les edicions 
del “Premià notícies”, a les 13 i a les 19 h, i del programa 
d’esports “Planetari” a les 13.30 i a les 19.30 h. També es 
mantenen diversos programes realitzats per voluntaris.

El web de l’Ajuntament premiademar.cat ha obtingut per setena vegada 
el Segell Infoparticipa de transparència, i per sisè any consecutiu ho ha 
fet amb la màxima puntuació, ja que ha complert el 100% dels indica-
dors.
El segell Infoparticipa l’atorga el Laboratori de Periodisme i Comuni-
cació per a la Ciutadania Plural (LPCCP) de la UAB, i busca distingir la 
transparència dels webs d’institucions com ajuntaments, consells co-
marcals i diputacions. El LPCCP avalua la informació que es publica als 
webs d’aquestes administracions públiques amb l’objectiu de promoure 
la millora de la seva transparència i qualitat.

EL WEB MUNICIPAL REVALIDA EL SEGELL 
INFOPARTICIPA DE TRANSPARÈNCIA  
AMB LA MÀXIMA PUNTUACIÓ
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Ja portem una tercera part de legisla-
tura amb un equip de govern en clara 
minoria malgrat el recent pacte amb el 
PSC i que s’ha mostrat incapaç de tirar 
endavant cap política d’envergadura 
per al nostre municipi. 
Els grups de l’esquerra municipal, 
ERC-JxP-AM, Crida Premianenca i 
Premià en Comú Podem no hem deixat 
de fer propostes concretes a problemes 
concrets.
A les portes d’una segona onada de la 
Covid-19, tornem a fer un exercici de 
treball conjunt, materialitzat en 150 
iniciatives per portar-les a debat a les 
taules del Pacte per la Reactivació Eco-
nòmica i Social.
Per a la Taula Econòmica proposem do-
nar suport al teixit productiu i comer-
cial de Premià de Mar: mesures per al 
desenvolupament de la digitalització 
del comerç, per a l’accés i la mobilitat 
en el municipi,  per ajudar a la restaura-
ció i hostaleria, per a l’empresa, PIMES 
i autònoms i per al conjunt del comerç.
Per a la Taula de Salut proposem mesu-
res per enfortir la capacitat d’acció de 
l’atenció primària i també la seva am-
pliació i millora, per als centres de gent 
gran, per a la salut mental i afectiva, 
així com propostes per la salut comu-
nitària i serveis socials.
Per a la Taula Social, fem propostes pel 
dret a l’habitatge, en educació, en igual-
tat de gènere, en treball comunitari i 
cultural.
Més enllà de les conseqüències sani-
tàries provocades per la pandèmia, 
aquestes mesures no ens poden fer 
perdre de vista que cal una actuació 
integral, de mirada oberta i a més llarg 
termini, per garantir unes condicions 
de vida millors per a veïns i veïnes.

EMERGÈNCIA SOCIAL: 
PROPOSTES VALENTES 
PER PROBLEMES 
CONCRETS

NOU ACORD SENSE 
CANVIS EN LA 
GESTIÓ MUNICIPAL

PACTE 
RESPONSABLE 
I D’ESTABILITAT

Per ERC Premià de Mar-JuntsxPremià 
el pacte de govern del PSC amb el go-
vern de Junts per Premià de Mar-PDe-
CAT va suposar la confirmació de la 
falta de compromís del grup socialista 
amb el projecte de progrés que s’havia 
treballat durant mesos, amb ells i amb 
els grups municipals de la Crida Premi-
anenca i Premià en Comú Podem. 
L’objectiu d’aquest projecte era aconse-
guir una majoria d’esquerres i progres-
sista amb una visió nova per Premià 
de Mar, una alternativa real a l’esgotat 
model de poble del govern municipal. 
De fet es va arribar a un preacord avalat 
per un document signat per les 4 for-
ces, que el PSC  va trencar, fent possi-
ble la continuïtat del govern encapçalat 
per Miquel Àngel Méndez. 
Amb aquests precedents i l’anunci de 
l’acord i del cartipàs del consistori no 
podia resultar ni renovador ni garant 
d´un canvi capaç de generar il·lusió i 
de construir consensos amb la resta de 
formacions, entitats i el teixit social del 
poble per solucionar els molts proble-
mes dels premianencs i premianen-
ques, generats per absència de políti-
ques adreçades a la població. 
Tot i això, ERC ha mantingut la volun-
tat de treballar pel poble i ha ofert, com 
sempre, col·laboració al govern. Mostra 
d’aquesta actitud proactiva és l’apor-
tació, juntament amb Crida Premia-
nenca i Premià en Comú Podem, de 150 
mesures clares, concretes i consensua-
des a la Taula pel Pacte de la Reactiva-
ció econòmica i social que ha impulsat 
l’Ajuntament de Premià de Mar.

Fa pocs mesos els grups municipals 
de JxCAT-PDeCAT i PSC-UxP-CP po-
sàvem punt final a la incertesa que hi 
ha hagut des de l’inici del mandat i, 
sobretot, enfortíem l’equip de govern 
per afrontar plegats un període tan 
complicat com el que estem vi-vint. 
Tot i que els regidors i les regidores de 
les dues formacions no sumem una 
majoria absoluta, aquest pacte suposa 
una injecció d’estabilitat per al benes-
tar i el futur de Premià de Mar. Des-
prés d’un any en què hem treballat in-
tensament però amb una minoria de 5 
regidors d’un total de 21 que ha fet que 
en moltes ocasions hagi estat difícil 
tirar projectes endavant, ara hem in-
crementat l’equip amb 3 regidors més. 
Volem agrair la confiança i la respon-
sabilitat que ha demostrat el PSC en 
un moment difícil com el que vivim. 
Davant una situació totalment mar-
cada per la crisi social i econòmica 
que afecta  moltes famílies, comerços 
i petites empreses del nostre poble, 
aquesta formació ha tingut clar que 
ara tocava sumar esforços i calia dei-
xar de banda qualsevol discrepància 
política. 
Des del primer moment, ambdu-
es formacions hem tingut clar que 
aquest pacte de govern serà benefi-
ciós per a la nostra ciutat. Aquest és, 
ara per ara, el nostre principal objec-
tiu, tot i que som conscients que hi 
ha altres temes importants que no es 
poden aturar. Esperem que la resta de 
forces polítiques entenguin aquesta 
responsabilitat i oferim mà estesa a 
totes aquelles que s’hi vulguin sumar, 
sigui de manera estable o amb suports 
puntuals. 
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SER ÚTILS POLÍTICA ÚTIL AL 
SERVICIO DE LA 
CIUDADANÍA

RECUPEREMOS LA 
ATENCIÓN PRIMARIA 
DE SALUD

En aquests moments de la pel·lícula 
no és necessari explicar com  és d’im-
portant que les formacions polítiques 
arribin a consensos. Portem des de 
l’inici de la pandèmia (i de la història 
contemporània) reclamant als polítics 
en l’àmbit estatal i nacional que es po-
sin d’acord en allò que és important per 
al país i ens enfadem, amb raó, quan en 
un moment on tots hauríem d’anar a 
una, no som capaços de fer-ho. Aquest 
és el raonament que ens ha portat als i 
les socialistes a incorporar-nos al go-
vern municipal. 
Actualment estem passant per una de 
les pitjors crisis que veurem en molts 
anys, per tant, el que cal és sumar es-
forços en la mateixa direcció i no sumir 
les institucions en canvis que puguin 
generar incertesa política.
Aquests últims dies estem veient un 
dels fruits més importants de l’acord 
de govern, el Pacte per a la reactivació 
social i econòmica de Premià de Mar. 
Un projecte on conflueixen totes les 
sensibilitats polítiques representades a 
l’Ajuntament, l’equip tècnic, els agents 
socials i econòmics i els professionals 
experts en les matèries que es tracten, 
amb l’únic objectiu de generar propos-
tes reals que es puguin materialitzar al 
Pressupost del 2021 per poder sortir de 
la crisi com més aviat millor.
Ara, enmig d’una crisi en la qual molta 
gent ho està passant malament, tenim 
a les nostres mans prendre una decisió 
extraordinàriament senzilla: ser útils a 
Premià o no ser-ho. Nosaltres som dels 
primers, dels que aporten, dels que no 
posen bastons a les rodes. Ara toca su-
mar esforços. 

Son días muy difíciles, días que viven 
con mucha ansiedad los vecinos de Pre-
mià de Mar. Muchas familias lo están 
pasando mal. Son días en los que sigue 
en juego la salud y en los que nuestra 
economía sigue pendiendo de un hilo 
ante las restricciones de movilidad y de 
libertad de empresa, un cruel ejemplo 
es el cierre de bares, restaurantes y cen-
tros de estética.
Son muchos los sacrificios a los que 
está sometida la ciudadanía y hoy más 
que nunca es imprescindible que los 
políticos, los regidores y regidoras de 
nuestro municipio estemos a la altura 
de la situación y del esfuerzo que hacen 
los que nos han votado.
Esa es la actitud que mantiene el grupo 
municipal de Ciutadans desde el prin-
cipio de la pandemia, mano tendida al 
Alcalde, pero sin renunciar ni un ápice 
a la crítica y a la fiscalización, porque 
son herramientas imprescindibles 
para mejorar la gestión y las políticas 
de nuestro Ayuntamiento.
En esa línea fuimos los impulsores del 
Grupo Asesor COVID19, que se reunió 
desde el principio, con el asesoramien-
to de expertos y con el objetivo de me-
jorar las políticas municipales a aplicar 
durante la pandemia. El Grupo Asesor 
ha derivado en la Mesa de Reactivación 
Social y Económica en la que partici-
pan todos los grupos municipales y los 
principales agentes económicos y soci-
ales y que ahora está en fase de conclu-
siones.
Es momento de centrarnos en aque-
llas acciones que nos permitan paliar 
la dura situación por la que pasan las 
familias, los autónomos y las Pymes de 
nuestra ciudad.

En el pasado pleno presentamos una 
moción en defensa de la sanidad pú-
blica que fue rechazad., Esta contenía 
una serie de propuestas para favorecer 
y garantizar la atención en momentos 
tan importantes como los actuales.
Como todo el mundo sabe y sufre co-
tidianamente, en los últimos años la 
sanidad pública catalana ha sido recor-
tada presupuestariamente, reducción 
que favorece los intereses comerciales 
de las empresas de la sanidad privada.
En nuestro CAP no hay visitas progra-
madas ni servicio de especialidades. 
Esta situación provoca que mucha gen-
te no realice sus necesarias revisiones 
y que la que se lo puede permitir, opte 
por la sanidad privada, que es, en de-
finitiva, el objetivo final del abandono 
que sufre la sanidad pública.
Por lo tanto, hacemos un llamamien-
to a la movilización social en defensa 
de la sanidad pública, para dotarla de 
más recursos y más personal sanitario 
y a que desde administraciones como 
nuestro Ayuntamiento se haga presión 
para que el Govern revierta la situación 
actual y active la atención primaria que 
ofrecían los CAPs, que son un pilar fun-
damental de la sanidad pública catala-
na.
Desde Premià En Comú Podem siem-
pre defenderemos una sanidad públi-
ca de calidad, en todas sus modalida-
des (prevención, atención primaria, 
atención hospitalaria, etc.), con visión 
comunitaria y que genere responsabi-
lidad personal, seguridad y orgullo a la 
gente de nuestro municipio.
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• Resum del ple: 
www.premiademar.cat/resums-ple

• Àudio íntegre dels Plens a Ràdio Premià de Mar: 
http://radiopremiademar.org/radio-a-la-carta

• Videoactes: http://videoactes.premia.cat

• Tots els plens municipals es transmeten en directe a Ràdio 
Premià de Mar (95.2FM), i en streaming d’àudio i vídeo a 
radiopremiademar.org/en-directe-radio-premia-mar/

INFORMACIÓ SOBRE 
ELS PLENS MUNICIPALS

COTXES 
ABANDONATS A 
LA VIA PÚBLICA DE 
PREMIÀ DE MAR
Només cal donar una volta pel nostre 
municipi per comprovar que hi ha més 
cotxes abandonats del que sembla, es-
pecialment en carrers i places ubicades 
a la perifèria del nucli urbà. 
S’ha de tenir en compte que aquells 
automòbils que presenten clars símp-
tomes d’estar abandonats (com per 
exemple: rodes punxades, vidres tren-
cats ...) preocupen el veïnat, ja que 
transmeten certa sensació d’insegure-
tat o de risc. 
D’altra banda, deixar a la via pública un 
cotxe abandonat constitueix un factor 
d’agressió i de falta de respecte envers 
el medi ambient, a més de molestar 
el trànsit de vehicles i de treure llocs 
d’aparcament a altres vehicles que, 
amb tota la documentació en regla, 
transiten pel nostre municipi.
Si considerem que un vehicle abando-
nat és un “(vehicle) que està estacionat 
al mateix lloc de la via durant un perí-
ode de temps superior a un mes, que 
presenta desperfectes que permeten 
resumir una situació d’abandonament 
o que li manquen les plaques de ma-
trícula”, segons l’Ordenança municipal 
de neteja i gestió de residus (art. 40) es 
considera un residu municipal i, per 
tant, haurien de ser tractats com a tal. 
En conseqüència, hauria de ser sufici-
ent realitzar una denúncia a la Policia 
Local o a través d’una petició a l’Ajun-
tament per tal que es posés en marxa 
el mecanisme i intentar així posar fi a 
aquesta situació que qualifiquem de 
greu. 
AV Barri del Gas (avbarridelgas@
gmail.com)
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“PER A 
NOSALTRES EL 
PRINCIPAL ÉS 
L’EDUCACIÓ DE 
LES NENES I ELS 
NENS DEL CLUB”

La pandèmia de la COVID-19 no us ho està posant gens 
fàcil.
En absolut! Nosaltres vam entrar en unes eleccions que es 
van celebrar el 6 de març i el 12 de març ho vam haver de 
tancar tot, i ara hem hagut de tornar a aturar competicions i 
entrenaments. La COVID ha trastornat els nostres plans ini-
cials, però mantenim la idea bàsica. El club va caure en picat 
a causa de la mala gestió de juntes anteriors. Nosaltres volem 
tornar-lo a aixecar.

Quin és el tarannà de la nova junta?
Som un grup de pares i mares de jugadors i jugadores que fa 
molts anys que estem vinculats al club. Vam veure que les co-
ses no anaven bé i no volíem que l’entitat s’enfonsés i arribés 
a desaparèixer, i per això ens vàrem presentar a les eleccions. 
La nostra filosofia és que tot el que fem és pel club i per tots els 
nens i les nenes que en formen part.

Essent una junta de pares i mares, és evident que la fi-
losofia és molt diferent d’altres que puguin tenir altres 
interessos.
El que és segur és que no tenim cap motivació econòmica. 
Tots els diners que puguin arribar es dediquen a tirar enda-
vant el club. A banda d’això, per a nosaltres el primer és que 
les nenes i els nens tinguin la millor educació en valors i tam-
bé la millor base esportiva per créixer, independentment dels 
resultats dels partits. A partir d’aquí, ja guanyaran coses.

A banda de l’esport base, però, la motivació del primer 
equip és fonamentalment competitiva.
Cert, tot i que també han de mostrar aquests valors de respec-
te, sobretot al camp.

Des de la junta heu fet una aposta molt forta pel futbol 
femení.
Fins ara, cap directiu no s’havia recordat del futbol femení, 
i és molt important donar-li el seu lloc. De moment tenim 

tres categories: un primer equip amb les noies més grans, que 
van 17 i 30 anys, després tenim un segon ja format que són 
infantils/cadets, i un tercer equip que són alevins/benjamins. 
El que volem és créixer més encara en l’àmbit de les nenes. 

No ha de ser fàcil atenent que el futbol ha estat fins ara 
un esport eminentment masculí.
Aquesta imatge s’ha de trencar. Jo sóc la primera presidenta 
d’aquest club en cent cinc anys d’història. És un primer canvi, 
i ara es tracta de donar a les nenes el seu espai a l’equip.

Quina ha estat la resposta?
Molt bona. Moltes nenes venien a acompanyar els seus ger-
mans als entrenaments i també tenien ganes de jugar, però 
no tenien el seu lloc. Ara ja el tenen.

Parlem del primer equip. Quina aspiració hi ha? Com a 
presidenta, quin lloc creus que hauria d’ocupar?
Arribar a 2a B on va estar en el seu moment és complicat a 
hores d’ara. Fan falta molts diners per mantenir un equip en 
aquestes categories, pels desplaçaments, etc. Ara mateix la 
situació econòmica del club no permetria les despeses ne-
cessàries per jugar i mantenir-se a una Segona B. Caldria un 
patrocinador molt potent.

Les instal·lacions on esteu són municipals.
La relació amb l’Ajuntament és molt bona i hi parlem sovint. 
Són conscients que hi ha un problema amb les instal·lacions 
que són molt antigues i hi ha zones, com les graderies, que 
necessiten una intervenció urgent.

Quins són els vostres objectius més immediats?
A causa de la COVID no hem començat bé la temporada. Es-
perem que la situació es redreci perquè volem augmentar 
o mantenir almenys el nombre de nenes i nens que teníem 
l’any passat. I si tenim una solució a les instal·lacions, seria 
perfecte.

EVA ANDREO. PRESIDENTA DE LA JUNTA DEL CLUB ESPORTIU PREMIÀ
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